

三节式铝质手摇油泵 质量保障

产品名称	三节式铝质手摇油泵 质量保障
公司名称	永康市金玲油泵制造厂
价格	55.00/套
规格参数	品牌:ORIENTAL 型号:ORIENTAL-32铝合金 材质:铝合金
公司地址	中国 浙江 永康市 浙江省永康市象珠镇清渭街村升平中路221号
联系电话	86 0579 7313231 13058961095

产品详情

品牌	ORIENTAL	型号	ORIENTAL-32铝合金
材质	铝合金	驱动方式	手动
性能	耐磨	流量	22 (m3/h)
扬程	5 (m)	汽蚀余量	各种 (m)
吸入口径	32 (mm)	排出口径	25 (mm)

三节式铝质手摇油泵

材质铝合金

一件10台

内包装为彩盒加泡沫盒包装，在流通过程中保护产品，方便储运。

适用于抽送煤油，柴油，机油，食用油等液体油类。手摇油泵是离心式转体结构，内部为铝芯，通过手摇运动将油从进油口吸进，转体带动叶片将油从出油口排出。

手摇油泵的注意事项:1、本产品不能用于对金属有腐蚀性的液体严禁抽水,化工产品.2.

长时间不用应添加黄油,以防止锈死,影响使用.3.

此产品禁止放置在潮湿处4.使用前加入少量引（抽什么油加什么油）禁止长时间空运转

three type aluminum hand pump

aluminum alloy material

a ten

for color box with foam inner packing boxes, in the process of circulation, convenient storage protecting products.

applicable to pumping, kerosene, diesel oil, edible oil and other liquid oils. centrifugal pump is the hand twist, internal structure for aluminum core, through the hand movement will jinyou mouth sucked into oil from the oil, swivel driven leaf mouth from oil discharge.

hand pump:1, the product cannot be used for metal corrosive liquid water is strictly prohibited, chemical products.2. long time no should add butter, to prevent rust, the influence is used.3 this product banned placed in moisture4. use a smoke before joining what led (what s) prohibit oil works for a long time

本企业创建于1996年，占地面积5000多平方米，是专业生产手动油泵、电动油泵、高压油壶的厂家，多年以来在消化、吸收国内外先进技术的基础上结合自身丰富的生产经验，2008年自主研发铝制油泵，并申请注册成功外观、实用新型、止回阀等多项专利。在生产上是采用德国dmg机床，台湾power多功能钻、攻机床，2010年oriental世界品牌商标成功注册，在295名全体员工积极开拓，努力创新下，在国内外手动油泵制造同行业中出口量名列第一。我厂油泵产品，日益体现出“耐磨、高精度、效率快”的特点，有优异性的价比，同时，我厂建立强有力技术中心和售后服务中心，能为客户一条龙服务。衷心欢迎国内外客户垂询，惠顾我厂产品，并希望国内外朋友，真诚合作，共创辉煌！

the company was founded in 1996, covers an area of 5,000 square meters, is specialized in producing manual pumps, electric pumps, high pressure oiler manufacturers, over the years to attract domestic and foreign advanced technologies in the digest based on the combination of its own rich production experience, 2008, independent research and development of iron, aluminum oil pump (appearance, utility models, check valve) and many other patents. is used in the production of the german dmg machine tools, taiwan power multifunctional drilling, tapping machine, the 2010 oriental successfully registered trademark brands in the world, 295 staff in active development, to innovation, the hand pumps in the domestic manufacturing industry in exports ranked first. i plant pump products, increasingly reflect "within the mill, high-precision, efficiency and speed," features, has excellent value for money, while we have established a strong technical centers and after-sales service center, one-stop service for customers. sincerely welcome customers contact us, patronize our products, and hope that domestic and foreign friends, sincere cooperation, create brilliant!



